
Я навчався в Уманському національному університеті садівництва 

протягом 5 років. І без сумніву, це один з найкращих університетів. Адже він 

дає кожному студенту можливість самовдосконалюватися, брати участь у 

науково-дослідній діяльності і розкривати свій потенціал. Тут працюють не 

тільки висококваліфіковані професіонали своєї справи, але й чудові 

наставники. Я дуже задоволений, що мав змогу навчатися саме на кафедрі 

овочівництва, факультету плодоовочівництва, екології та захисту рослин. 

Значним плюсом у навчанні на цій кафедрі є широкий спектр знань, які 

студенти отримують у ході навчання. У подальшому при виборі професії він 

дозволяє працювати як за основною спеціальністю, так і за багатьма 

суміжними, пов’язаними з аграрною сферою. 


